
 

 

SPØRGSMÅL NR.  S 598 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL MUNDTLIG BESVARELSE 

DEN 25.  JANUAR 2017 

Til: Ældreministeren  

Dato: 20. januar 2017 

Stillet af: 

Medspørger: 

Bjarne Laustsen (S) 

Astrid Krag (S) 

Hvor mange flere midler mener ministeren, der skal tilføres ældreområdet, 

hvis alle øvrige plejehjem skal have samme standard, som plejehjemmet 

Lotte havde, jf. det 2 siders økonominotat fra Frederiksberg Kommune, der 

dokumenterer, at plejehjemmet Lotte havde 20 pct. højere driftsudgifter end 

andre plejehjem i Frederiksberg Kommune og 50 pct. højere 

forplejningsudgifter, jf. http://www.frederiksberg.dk/Politik-og-

demokrati/DagsordnerOgReferater/Kommunalbestyrelsen/09-12-

2013/98f3c876-4b92-49eb-bd45-eede2aac3729/303579ea-0dfd-4359-aa98-

4bc70c824632.aspx? 

(Spm. nr. S 598). 

 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  

Den 20. januar 2017 

 

Lovsekretariatet 
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